
Jag	  heter	  Emelie	  Andersson,	  är	  30	  år,	  och	  de	  senaste	  tre	  åren	  har	  jag	  varit	  

styrelseledamot	  i	  Celiakiföreningen	  i	  Skåne	  län.	  Jag	  har	  varit	  legitimerad	  dietist	  

sedan	  2010,	  och	  arbetat	  på	  sjukhus	  i	  Ystad,	  Lund	  och	  Kungälv.	  I	  Celiakiförbundet	  

har	  jag	  också	  sedan	  ett	  par	  år	  tillbaka	  haft	  i	  uppgift	  att	  svara	  på	  frågor	  om	  laktos,	  

mjölkprotein,	  soja	  och	  gluten,	  genom	  medlemstjänsten	  ”Fråga	  dietisten”	  och	  har	  

på	  så	  sätt	  fått	  ta	  del	  av	  många	  av	  våra	  medlemmars	  problem	  och	  frågeställningar.	  	  

	  

Då	  min	  man	  har	  celiaki	  har	  jag	  fått	  god	  inblick	  i	  hur	  det	  är	  att	  leva	  med	  celiaki,	  

vilket	  har	  gett	  mig	  en	  större	  förståelse	  i	  mitt	  arbete	  som	  dietist,	  där	  jag	  dagligen	  

möter	  människor	  som	  på	  olika	  sätt	  brottas	  med	  mat.	  Jag	  är	  van	  att	  jobba	  

lösningsfokuserat	  i	  teamarbete	  med	  personal	  och	  patienter.	  	  

	  

På	  min	  fritid,	  spenderar	  jag	  gärna	  tid	  med	  att	  träna	  och	  äta	  god	  mat.	  Jag	  gillar	  att	  

resa	  till	  nya	  platser	  men	  trivs	  lika	  bra	  i	  mitt	  hem	  som	  jag	  älskar	  att	  inreda.	  	  

	  

Om	  jag	  får	  möjlighet	  att	  vara	  ledamot	  i	  förbundsstyrelsen	  skulle	  jag,	  med	  min	  

yrkeskunskap	  och	  mitt	  kontaktnät,	  kunna	  bidra	  för	  ett	  införande	  av	  nationella	  

kostråd	  för	  behandling	  av	  celiaki.	  Jag	  vill	  också	  verka	  för	  att	  Celiakiförbundet	  ska	  

bli	  mer	  känt,	  både	  inom	  allmänheten	  och	  i	  sjukvården,	  och	  att	  det	  ska	  vara	  en	  

naturlig	  plats	  dit	  folk	  kan	  vända	  sig	  för	  att	  få	  hjälp	  och	  kunskap.	  	  


